
«ΤΟ ΝΈΟ ΈΣΠΑ  
ΘΑ ΑΥΞΉΣΈΙ ΤΟ ΑΈΠ  
ΚΑΤΑ 31 ΔΙΣ. ΈΥΡΏ»
«Το πλέον ώριμο πρόγραμμα 
προς ενεργοποίηση είναι 
αυτό της Ανταγωνιστικότητας, 
όπου αναμένουμε τις πρώτες 
προσκλήσεις το φθινόπωρο, τις 
οποίες ήδη επεξεργαζόμαστε», 
δηλώνει σε συνέντευξή του στη 
Realnews ο γενικός γραμματέας 
Δημοσίων Επενδύσεων και 
ΕΣΠΑ Δημήτρης Σκάλκος, 
επισημαίνοντας τις ευκαιρίες που 
ανοίγονται για τη χρηματοδότηση 
των επιχειρήσεων

ΜΑΓΝΉΤΉΣ ΤΑ ΧΑΝΙΑ
Τα τρία επενδυτικά projects, 
προϋπολογισμού άνω των 500 εκατ. 
ευρώ, που δρομολογούνται στον νομό 
Χανίων από τον όμιλο Sani/Ikos, την 
κυπριακή Leptos και την ισραηλινών 
συμφερόντων Brown Hotels
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Τ
ην καταβολή των κοινωνικών 
και προνοιακών επιδομάτων, 
από τα επιδόματα τέκνων, το 

επίδομα γέννησης, έως τα επιδόμα-
τα ανεργίας και τις έκτακτες ενισχύ-
σεις μέσω προπληρωμένης ψηφια-
κής κάρτας και όχι μέσω του τραπεζι-
κού λογαριασμού προωθεί η κυβέρ-
νηση. Σύμφωνα με ασφαλείς πληρο-
φορίες της Realnews, οι συζητήσεις 
μεταξύ του υπουργού Οικονομικών 
Χρήστου Σταϊκούρα, του υπουρ-
γού Ψηφιακής Διακυβέρνησης Κυ-
ριάκου Πιερρακάκη και των διοική-
σεων των ελληνικών τραπεζών βρί-
σκονται ήδη σε προχωρημένο στά-
διο, με την κυβέρνηση να επιδιώκει 
έως το φθινόπωρο να «τρέξει» η δι-
αδικασία, με στόχο να ολοκληρωθεί 
και εφαρμοστεί το νέο καθεστώς το 
αργότερο έως το τέλος του έτους. Οι 
αρμόδιες υπηρεσίες έχουν διαπιστώ-
σει έλλειψη διαφάνειας στο σημερι-
νό μοντέλο πληρωμής των κοινωνι-
κών επιδομάτων, η οποία διευκολύνει 
τις αδήλωτες (μαύρες) και σκιώδεις 
συναλλαγές, όπως χρήση ροζ τηλε-
φωνικών γραμμών και διαδικτυακό 
τζόγο. Με τη μεταρρύθμιση, όπως 
σημειώνεται, θα βελτιωθεί η διαφά-
νεια των συναλλαγών που πραγμα-

τοποιούνται από δικαιούχους επι-
δομάτων και θα δοθούν πρόσθετα 
πλεονεκτήματα στους χρήστες των 
προπληρωμένων ψηφιακών καρ-
τών. Η εφαρμογή του νέου συστή-
ματος απαιτεί τη συνεργασία με τα 
τραπεζικά ιδρύματα, που θα πρέπει 
να φέρουν εις πέρας το έργο. Εκτι-
μάται ότι οι τράπεζες θα πρέπει να 
λάβουν ένα ποσό της τάξεως των 10 
εκατ. ευρώ γι’ αυτή τη συνεργασία 
κατά τον πρώτο χρόνο εφαρμογής 
της μεταρρύθμισης.

Πώς θα λειτουργεί
Σύμφωνα με τις πληροφορίες της «R», 
στις συζητήσεις μεταξύ κυβέρνησης 
και τραπεζών κυριαρχεί η κατεύθυν-
ση επιλογής του μοντέλου της ψηφια-
κής κάρτας, όπως εφαρμόστηκε στην 
επιδότηση του fuel pass, χωρίς ωστό-
σο να υπάρξουν κάποιες εξαιρέσεις 

για ομάδες του πληθυσμού που εί-
τε δεν είναι εξοικειωμένες με την τε-
χνολογία, είτε ανήκουν στην κατηγο-
ρία ΑμεΑ. Πηγές με γνώση των δια-
βουλεύσεων τονίζουν πως η επιλο-
γή της ψηφιακής κάρτας επιβάλλεται 
στην παρούσα κατάσταση, δεδομέ-
νης της έλλειψης πρώτων υλών στην 
εφοδιαστική αλυσίδα, γεγονός που 
έχει περιορίσει τη διακίνηση πλαστι-
κών προϊόντων. Μια πρόταση που 
συζητείται προκειμένου να ξεπερα-
στεί το εμπόδιο της έλλειψης πλαστι-
κού, σε περίπτωση που η ψηφιακή-
άυλη κάρτα δεν επιλεγεί, καθώς δεν 
είναι όλοι εξοικειωμένοι με την ψηφι-
ακή τεχνολογία, είναι η εξής: η χρή-
ση της χρεωστικής κάρτας που έχει 
σχεδόν το σύνολο των Ελλήνων πο-
λιτών, με τη διαφορά ότι το επίδο-
μα θα πιστώνεται μεν στον τραπεζι-
κό λογαριασμό αλλά ως υποκατη-

γορία και τα χρήματα αυτά δεν θα 
μπορεί -κατόπιν σχετικής προσαρ-
μογής των συστημάτων των τραπε-
ζών- να τα σηκώνει με τη μορφή με-
τρητών ο δικαιούχος είτε μέσω ΑΤΜ 
είτε από το γκισέ. Η χρήση τους θα 
γίνεται μόνο μέσω της κάρτας και 
σε συγκεκριμένα καταστήματα, τα 
οποία θα συνδέονται με τις δαπά-
νες που θα επιτρέπει η αρχιτεκτονι-
κή του επιδόματος. Μια σημαντική 
αλλαγή που θα φέρουν οι προπλη-
ρωμένες κάρτες θα είναι ότι οι συ-
ναλλαγές θα γίνονται σε POS ή με 
χρήση άλλων ηλεκτρονικών μέσων 
πληρωμής. Μέσω των ηλεκτρονικών 
συναλλαγών, θα υπάρχει μεγαλύτε-
ρη διαφάνεια σχετικά με τον τρόπο 
χρήσης των επιδομάτων από τους δι-
καιούχους. Τέλος, υπενθυμίζεται ότι 
επιδόματα λαμβάνουν 2 εκατομμύ-
ρια δικαιούχοι.

των προνοιακών παροχών σε 2 εκατομμύρια δικαιούχους 

«ΑΣ ΈΠΈΝΔΥΣΟΥΜΈ 
ΈΠΙΤΈΛΟΥΣ ΣΤΑ  
ΘΑΛΑΣΣΙΑ ΠΑΡΚΑ»
«Ακόμα ψάχνουμε να βρούμε 
το άριστο, σε βάρος αυτού που 
μπορεί άμεσα να υλοποιηθεί 
και να φέρει ανάπτυξη και 
άμεσα οικονομικά οφέλη», 
τονίζει ο πρόεδρος της ΤΕΡΝΑ 
ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ Γιώργος Περιστέρης, 
καταδεικνύοντας τις καθυστερήσεις 
12 ετών στα συγκεκριμένα έργα. 
Ο επιχειρηματίας χαρακτήρισε  
έτος-ορόσημο το 2022 για  
την εταιρεία Το νέο μοντέλο που ετοιμάζει η κυβέρνηση για τη χορήγηση  ΣΕΛ. 6-7
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Πακέτο μέτρων, ύψους 2,6 δισ. 
ευρώ, περιλαμβάνει το προσχέδιο 
του Προϋπολογισμού, το οποίο 
γράφεται ήδη στο υπουργείο 
Οικονομικών. Οι ανακοινώσεις 
αναμένονται το φθινόπωρο
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Ολο το σχέδιο
για αυξήσεις  

σε μισθούς 
και συντάξεις

www.real.gr
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Ολα τα επιδόματα σε
μια ψηφιακή κάρτα!


